

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
109	林文彬	丁若愚	承攬商施工點檢手冊建置與執行成效之探討 - 以中部某製造工廠為例	The study on performance for establishment of contractors construction check the manual: A case study of manufacturing plant in the central region
109	王維強	謝正悅	108 新課綱實施後國中教師工作壓力與職場疲 勞之影響 - 以臺南市國中教師為例	The Impact of Work Pressure and Workplace Fatigue of Junior High School Teachers in Tainan after the Implementation of the 108 New Curriculum Guidelines of the 12-Year Basic Education
109	杜昇峯	謝正悅	職業災害失能勞工協助之探討-以製造業為例	Discussion on assistance to disabled workers in occupational disasters-taking manufacturing industry as an example
109	莊鎮馨	丁若愚	某屠宰食品產業勞工肌肉骨骼之人因調查研究	Research on human factors of musculoskeletal labor in a certain food slaughter industry
109	郭懷琇	謝正悅	國小教師工作壓力、身心健康、職業倦怠之相 互關係	A Study of the Relationship Among Teacher Stress, Physical and Mental Health, Job Burnout of the Elementary Teachers